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Szejk w Romie oraz powrót Giallorossich na ścieżkę zwycięstw to

najczęściej podejmowane w mediach tematy. Na pytania związane z Romą

odpowiadał dla Radio Centro Suono Sport, agent FIFA, Dario Canovi.

 

Co myślisz o hipotezie wejścia szejka do Romy?

- Prezentacje szejka nie należały do najlepszych. Mam nadzieję, że dobrze wpasuje

się w Romę i dokona dobrych zakupów. Mam jednak co do tego pewne wątpliwości.

Dla banku nie jest trudnym rozpoznanie dokładnej sytuacji ekonomicznej jednej

osoby.

 

Wydaje się, że Roma wróciła do formy.

- Wielu graczy zachowuje się w tym okresie inaczej niż wcześniej. Przykro mi z

powodu tej sytuacji.

 

Istnieje również możliwość, że Andreazzoli może być trenerem Romy w

przyszłym sezonie...

- Nowemu trenerowi będzie trudno zarządzać tak trudną szatnią jak ta Romy. Jeśli

Andreazzoli zostanie potwierdzony, oznaczać to będzie, że rozumie wystarczająco

dobrze piłkę i zna swoich piłkarzy lepiej niż ktokolwiek inny.

 

Kto, według ciebie, był najlepszy w Bergamo?

- Pjanic jest graczem wielkiego formatu. Zagrał dobry mecz w Bergamo. Lamela z

kolei nie jest piłkarzem sprzed trzech miesięcy. Jest wielkim graczem, jednak musi

to pokazać na boisku.

 

Stekelenburg naprawdę się zmienił w stosunku do czasów Zemana?

- Stekelenburg jest ważnym graczem, bramkarzem reprezentacji Holandii.

Zawodnicy mają dosyć dokładną wiedzę o swojej wartości; trudnym jest gdy gracz

ocenia swoje występy nieprawidłowo. Stekelenburg wiedział, że jest lepszy od

Goicoechei. Zeman popełnił błąd nalegając na wystawianie urugwajskiego

bramkarza, który nie jest na poziomie Holendra. Ta sytuacja sprawiła Stekelenburga
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smutnym; nie został wynagrodzony za swoją wartość.
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